
Referat fra møte i ponniutvalget 27.08.18 

Tilstede: Bjørn Vidar Garseg, Sven Olav Weberg, Beate Møller, Tove Engmann 

Forfall: Kristin Strøm 

Innbudt: Sonja I. Johansen 

 

Møteplan: 

1. Personell 

2. Treninger 

3. Lisenskurs 

4. Eventuelt 

 

Referat og referatsaker fra forrige møte ble ikke tatt opp. 

1. Personell: Hvordan har vi det i utvalgt?  Oppfattelsen av gruppa var god. Vi legger 

møtene i utvalget til ponnistallen med mulighet for andre steder. 

2. Treninger: Lage en plan før treningen begynner. Ikke spørre ungene hva skal vi gjøre i 

dag.  Vi avholder treninger ca 1 gang pr. mnd. tirsdager eller helger på vinteren (okt. 

til påske) Kala når det er lysere ute.  Ponniene skal være ferdig påselet til 

starttidspunktet. Første trening etter ferien blir 11. sept.på Momarken Kl.18.00.   

28. okt på Kala kl. 12.00-14.00 

17. nov.på Momarken kl. 12.00-14.00 med måling etter treningen. 

Rekrutter er med på trening/rekruttløp. Disse må være medlem av et travlag 

Vi undersøker om mulighet for lån av bil til autostart til en trening. 

Få med Malin på treningene.  

Juleavslutning  24. november. Tove undersøker om Bowlinga er ledig. 

3. Lisenskurs: Oppstart av lisenskurs i januar med teori, dato bestemmes senere. De 

som er interesserte kan være med på treninger og rekruttløp som avholdes. Vi 

avholder et informasjonsmøte med foreldrene før lisenskurset. Dato kommer senere. 

4. Eventuelt. Ponniløpet 23.sept. sponses av Norsk Dekor.de kommer med premier. Vi 

får også lapper til kaffen fra Elisabeth Gjerstad.  Mat og premieutdeling i Idunbygget 

da vi skal ha 2 ponniløp denne dagen. 

Ponniklubben starter opp igjen. Julie Dahl og Gry Gjerstad har ansvaret  og travlagene 

skal også delta. Ponniklubben har vært et sosialt alternativ til barna under 

rutineløpene. 

Bjørn Vidar undersøker om det er mulig å få ponniløpenes starter så tett opp til 

starten til de store hestene. 

Mulighet for montè lissens? 

 

Neste møte blir 13. november. Sted kommer senere. 

Tove Engmann. 


